



Voprosy istorii estestvoznaniia i tekhniki 2013-2020

ISSN 2079-8784

URL - <http://ras.jes.su>

All right reserved

4 Volume 39. 2018

A phenomenon of Yu. V. Zolotov and the history of Russian community of analytical chemists

A. Rodny

*S. I. Vavilov Institute for the History of Science and Technology, Russian Academy of Sciences
Russian Federation, Moscow*

Abstract

Keywords list (en):

Publication date: 23.12.2018

Citation link:

Rodny A. A phenomenon of Yu. V. Zolotov and the history of Russian community of analytical chemists // *Voprosy istorii estestvoznaniia i tekhniki* 2018. V. 39. 4 С. 811-819 [Electronic resource]. Access for registered users. URL: <https://vietmag.org/S020596060001818-1-1> (circulation date: 17.01.2020). DOI: 10.31857/S020596060001818-1

Феномен Ю. А. Золотова и история отечественного сообщества химиков-аналитиков

Родный А. Н.

*Институт истории естествознания и техники им. С. И. Вавилова РАН
Российская Федерация, Москва*

Аннотация

Ключевые слова:

Дата публикации: 23.12.2018

Ссылка для цитирования:

Родный А. Н. Феномен Ю. А. Золотова и история отечественного сообщества химиков-аналитиков // Вопросы истории естествознания и техники 2018. Том 39. №4 С. 811-819 [Электронный ресурс]. Доступ для зарегистрированных пользователей. URL: <https://vietmag.org/S020596060001818-1-1> (дата обращения: 17.01.2020). DOI: 10.31857/S020596060001818-1